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			SRSsharonkuok Kuok Un Pui2023-01-12T16:53:37+08:00						
				
					
						Student Resources Section commits to try in with the mission and value of Student Affairs Office and the police guideline of youth and education of Macao S.A.R.  We aim to promote,

	Transmitting knowledge through culture;
	Cultivating competence through activities;
	Shaping character through service.


Besides acquiring knowledge, you are also encouraged to participate in various activities on campus to obtain memorable experiences, and make your University life fruitful and enjoyable.

Our team aims to provide various services to facilitate learning and enhance campus life, while ensuring students’ activities and their campus life are under sufficient insurance coverage. 

Moreover, we provide guidance and advice for non-local students, assist them to adapt the life in Macau and enrich their University Life abroad through various programmes and activities.

Feel free to contact us at (+853)8822 9902 or email to sao.services@um.edu.mo for more information!
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    	id	Date	eng_subject	chi_subject	category	permalink	Department	Subject
	210.439	13/03/2024	UM Cantonese Debating Team Is Now Recruiting New Members! (Application deadline: 22 March 2024)	澳門大學廣東話辯論隊正在招新隊員！ (截止日期：2024年3月22日)	Campus Activity / 校園活動	https://e-bulletin.um.edu.mo/notice/210439/	SAO-SRS	UM Cantonese Debating Team Is Now Recruiting New Members! (Application deadline: 22 March 2024)
澳門大學廣東話辯論隊正在招新隊員！ (截止日期：2024年3月22日)
	207.007	04/03/2024	[External Activity] Musical – The Lily of Valley	[校外活動]音樂劇《朝暮有情人》	External Activity / 校外活動	https://e-bulletin.um.edu.mo/notice/207007/	SAO-SRS	[External Activity] Musical – The Lily of Valley
[校外活動]音樂劇《朝暮有情人》
	206.452	04/03/2024	[Dean of Students’ Lecture Series] “Discussion on Reading and Writing with Postgraduate Students” Prof. YU Xingzhong (Dean of IAS) 15 Mar, 3:30pm, S3-G009	[學生事務長講座系列] "與研究生談讀書與寫作" 人文社科高等研究院院長於興中教授 3月15日, 3:30pm, S3-G009	Lecture/Seminar / 講座	https://e-bulletin.um.edu.mo/notice/206452/	SAO-SRS	[Dean of Students’ Lecture Series] “Discussion on Reading and Writing with Postgraduate Students” Prof. YU Xingzhong (Dean of IAS) 15 Mar, 3:30pm, S3-G009
[學生事務長講座系列] "與研究生談讀書與寫作" 人文社科高等研究院院長於興中教授 3月15日, 3:30pm, S3-G009
	203.123	26/02/2024	University of Macau Dance Troupe Received Third Prize at the Greater Bay Area’s University Students Art Festival	澳門大學舞蹈隊獲粵港澳大灣區大學生藝術節三等獎	Photo Sharing / 相片分享	https://e-bulletin.um.edu.mo/notice/203123/	SAO-SRS	University of Macau Dance Troupe Received Third Prize at the Greater Bay Area’s University Students Art Festival
澳門大學舞蹈隊獲粵港澳大灣區大學生藝術節三等獎
	201.569	22/02/2024	NFT and C&A U-teams participated in the “DSEDJ’s Patriotism Extended Education Plan”	澳大國旗儀仗隊、文化藝術校隊參加“家國情懷延展教育計劃”	Photo Sharing / 相片分享	https://e-bulletin.um.edu.mo/notice/201569/	SAO-SRS	NFT and C&A U-teams participated in the “DSEDJ’s Patriotism Extended Education Plan”
澳大國旗儀仗隊、文化藝術校隊參加“家國情懷延展教育計劃”
	196.711	21/02/2024	Student Housing: Postgraduate House Summer Stay Application, Summer Luggage Storage Service & Accommodation Application for the 1st Semester of Academic Year 2024/2025 (Deadline: 6 March 2024)	學生住宿：研究生宿舍暑期住宿、暑期行李寄存服務及2024/2025學年第1學期住宿之申請 (截止日期：2024年3月6日)	Bulletin / 公告	https://e-bulletin.um.edu.mo/notice/196711/	SAO-SRS	Student Housing: Postgraduate House Summer Stay Application, Summer Luggage Storage Service & Accommodation Application for the 1st Semester of Academic Year 2024/2025 (Deadline: 6 March 2024)
學生住宿：研究生宿舍暑期住宿、暑期行李寄存服務及2024/2025學年第1學期住宿之申請 (截止日期：2024年3月6日)
	198.044	07/02/2024	Revision of “Guidelines for Assessing the Applications for UM PGH Accommodation”	修訂《澳門大學研究生宿舍住宿申請審批指引》 	Bulletin / 公告	https://e-bulletin.um.edu.mo/notice/198044/	SAO-SRS	Revision of “Guidelines for Assessing the Applications for UM PGH Accommodation”
修訂《澳門大學研究生宿舍住宿申請審批指引》 
	188.329	22/01/2024	2023/2024 2nd Semester PGH House Tutor Recruitment	2023/2024學年第二學期研究生宿舍宿舍小導師招募	Bulletin / 公告	https://e-bulletin.um.edu.mo/notice/188329/	SAO-SRS	2023/2024 2nd Semester PGH House Tutor Recruitment
2023/2024學年第二學期研究生宿舍宿舍小導師招募
	179.293	18/01/2024	Students Housing: PGH Residence Fee, PGH Refund Terms and Conditions & Electricity Fee and Water Fee Quota effective from Academic Year 2024/2025	學生住宿：將於2024/2025學年起生效之研究生宿舍宿費、退費條款及水電費配額	Bulletin / 公告	https://e-bulletin.um.edu.mo/notice/179293/	SAO-SRS	Students Housing: PGH Residence Fee, PGH Refund Terms and Conditions & Electricity Fee and Water Fee Quota effective from Academic Year 2024/2025
學生住宿：將於2024/2025學年起生效之研究生宿舍宿費、退費條款及水電費配額
	186.514	14/01/2024	UM National Flag Team Successfully Held the Flag Raising Ceremony for UM Open Day 2024	澳門大學國旗儀仗隊為慶2024年澳門大學開放日成功舉辦升旗儀式	Photo Sharing / 相片分享	https://e-bulletin.um.edu.mo/notice/186514/	SAO-SRS	UM National Flag Team Successfully Held the Flag Raising Ceremony for UM Open Day 2024
澳門大學國旗儀仗隊為慶2024年澳門大學開放日成功舉辦升旗儀式
	140.254	17/10/2023	Revision of “Guidelines for Assessing the Applications for UM PGH Accommodation”	修訂《澳門大學研究生宿舍住宿申請審批指引》 	Bulletin / 公告	https://e-bulletin.um.edu.mo/notice/140254/	SAO-SRS	Revision of “Guidelines for Assessing the Applications for UM PGH Accommodation”
修訂《澳門大學研究生宿舍住宿申請審批指引》 












					

				



							

																													

		
					
				
  
			  
			
			
			
										
				
						
	
		
			
				
																									
							
																					

																										
										Student Resources Section

Student Affairs Office

Office Hour:

MON – THU: 9:00-13:00 & 14:00-17:45

FRI: 9:00-13:00 & 14:00-17:30

Closed on SAT – SUN and Public Holidays



		
																					

																										
										Student Services & Cultural Programmes

Student Activity Centre E31-2007,

Student Affairs Office,

University of Macau,

Avenida da Universidade,

Taipa, Macau, China

Tel: (853) 8822 9902

Fax: (853) 8822 2368

E-mail: sao.services@um.edu.mo



		
																					

																										
										Student Housing

Postgraduate House S3-G002

Student Affairs Office,

University of Macau,

Avenida da Universidade,

Taipa, Macau, China

Tel: (853) 8822 2660

Fax: (853) 8822 2371

E-mail: sao.pgh@um.edu.mo
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